
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αλεξανδρούπολη Ν. Έβρου,  01/04/2025 

Του:  Παπαδάκη Παράσχου  Βουλευτή Ν. Έβρου 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών      

 

 ΘΕΜΑ:  «Επιτακτική η ανάγκη συμπερίληψης της Σαμοθράκης στις προσκλήσεις 
προγράμματος ΕΣΠΑ για δίκαιη αναπτυξιακή μετάβαση που αφορά στα μικρά 
νησιά του Αιγαίου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Δημοσιεύτηκαν, πρόσφατα, δύο προσκλήσεις για δράσεις ΕΣΠΑ ενίσχυσης υφιστάμενων και 

νέων πολύ μικρών και μικρών επιχειρήσεων στις νησιωτικές περιοχές, οι οποίες αφορούν σε  

μικρά νησιά του Αιγαίου με πληθυσμό κάτω των 3.100 κατοίκων. Με έκπληξη διαπιστώσαμε ότι 

η Σαμοθράκη δεν συμπεριλαμβάνεται στα νησιά αυτά, αν και προφανώς, ανήκει στο Αιγαίο και 

κατά την απογραφή του 2021 είχε μόνιμο πληθυσμό, μόλις, 2.597 κατοίκους. Η Σαμοθράκη είναι  

ένα ακριτικό και απομονωμένο νησί του Βορείου Αιγαίου που βιώνει διαρκή πληθυσμιακή και 

οικονομική συρρίκνωση. Έχει, προφανώς, αναπτυξιακές και επενδυτικές ανάγκες, αλλά παρ’ 

όλα αυτά, η Κυβέρνηση, για ακόμη μια φορά, «σφυρίζει αδιάφορα» για τον Ν. Έβρου και τη  

Θράκη.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται  ο κ. Υπουργός : 

Προτίθεστε να συμπεριλάβετε και τη νήσο της Σαμοθράκης στις προσκλήσεις προγράμματος 

ΕΣΠΑ που αφορά στις νησιωτικές περιοχές και έγκειται στην ενίσχυση υφιστάμενων και νέων 

πολύ μικρών και μικρών επιχειρήσεων; 
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παπαδάκης Παράσχος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4400

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/4/2025




